

Council Highlights

Nov 20th 2023



Council Highlights briefly identify decisions made by Council. Council encourages its residents, businesses and stakeholders to keep in touch with Council news.

The Committee of Adjustment approved a minor variance application for 308 Main St.

Town holiday lighting will be installed and left on for the holiday season and until the end of January annually.

Council is supporting a request to the province to improve how we provide notices to the public by amending the Legislation Act to allow us to provide notice through electronic medias rather than just the print format.

The town will be proceeding with an application for the MTO 2024-25 Connecting Links Program for the preservation, maintenance, and resurfacing of the Bypass from Highway 11 to Ross Road & Highway 634 intersection.

The Town will be supporting the SRF CDC in their Christmas events by allowing a free Christmas themed public skating at the arena in December, date to be confirmed.

Regular Council meetings are open to the public at the Town Hall & available to watch virtually. For additional information residents are welcomed to view out complete agenda with details at <https://townofsmoothrockfalls.civicweb.net/Portal/>.

Faits marquant de le réunion du Conseil

20 nov 2023



Les faits marquant du Conseil indiquent brièvement les décisions prises par le Conseil. Le conseil encourage ses résidents, les entreprises et les parties prenantes à se tenir au courant des nouvelles du conseil.

Le comité d'ajustement a approuvé une demande de dérogation mineure pour le 308 Main St.

Les lumières de Noël de la ville seront installées et resteront allumées pendant la période des fêtes et jusqu'à la fin du mois de janvier de chaque année.

Le conseil appuie une demande adressée à la province afin d'améliorer la façon dont nous fournissons des avis au public en modifiant la Loi sur la législation pour nous permettre de fournir des avis par le biais de médias électroniques plutôt qu'uniquement sous forme imprimée.

La Ville fera une nouvelle demande de financement pour terminer certains travaux sur la voie de contournement, y compris le drainage.

La Ville soutiendra la SRFDCDC dans ses événements de Noël en permettant un patinage public gratuit sur le thème de Noël à l'aréna en décembre, date à confirmer.

Les réunions régulières du conseil sont ouvertes au public à l'hôtel de ville et peuvent être visionnées virtuellement. Pour plus d'informations, les résidents sont invités à consulter l'ordre du jour complet et les détails sur le site <https://townofsmoothrockfalls.civicweb.net/Portal/>.